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Omschrijving Aankruisen wat van toepassing is 

Schriftelijke vragen (art. 44 RvO)  

Technische vragen x 

   
        
Onderwerp : kunstgrasveld DIO 
 
 
 
 
 
 
Vragen:  
1.Hoe kan de ombouw naar kunstgras van een bestaand veld voorzien in extra capaciteit? 
 
De capaciteit wordt vergroot doordat een kunstgrasveld een veel hogere bespelingsintensiteit aan 
kan dan een natuurgrasveld: een natuurgrasveld kan 200-250 uur per jaar worden bespeeld zonder 
dat dit ten koste gaat van de kwaliteit, een kunstgrasveld tot wel 1500 uur per jaar.  
Concreet betekent het dat een kunstgrasveld dat op weekdagen wordt gebruikt voor trainingen in het 
weekend ook nog kan worden gebruikt voor wedstrijden terwijl een natuurgrasveld dermate lijdt 
onder trainingen dat er in het weekend niet gevoetbald kan worden.  
 
2. Wanneer is er echt sprake van te weinig capaciteit? Is er onderzocht of  er logistiek ook 
geschoven worden met trainingstijden, avonden , gebruik maken van bijvoorbeeld accommodaties 
in Puiflijk ,Deest of Afferden? 
 
De trainingsmogelijkheden beperken zich tot de uren buiten school- en werktijden, tot (ongeveer) 
16:00 uur zijn leden/trainers (uitzonderingen daargelaten) niet beschikbaar. DIO geeft aan dat er 
geen ruimte is om te schuiven met trainingstijden, de (praktisch) beschikbare capaciteit wordt 
volledig benut. De vereniging heeft onderzocht of er ruimte is bij andere accommodaties in de 
gemeente, maar deze is beperkt en biedt bovendien geen structurele oplossing 
 
3. Bijlage 2 (privatiseringsovereenkomst) is niet toegevoegd. 
 
De overeenkomst is per abuis niet toegevoegd, maar bij  deze beantwoording meegestuurd, evenals 
de capaciteitsberekening voor DIO’30.  
 
4. Onder argumenten punt 1.3 : het leerlingenaantal van de Pax is dalende volgens de laatste 
cijfers. Waarop is aanname  gebaseerd dat dit juist stijgt? Wat is de constructie tussen DIO/Pax en 
gemeente waar het gaat om de €50.000,- voor gebruik van de accommodatie? 
 
Bedoeld wordt dar de vraag van het Pax Christi naar ruimte voor bewegingsonderwijs is gegroeid.  
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Omdat de school niet beschikt over een sportveld sluit het Pax Christiecollege sluit zelf 
overeenkomsten voor gebruik van sportaccommodaties voor het bewegingsonderwijs (in dit geval de 
velden van DIO). De gemeente vergoed jaarlijks op basis van de normvergoeding bewegingsonderwijs 
een deel van de kosten. In 2021 bedroeg de vergoeding € 5.800. Het bedrag van € 50.000 is ons niet 
bekend.  
 
5. Kan het financiële overzicht beschikbaar worden gesteld waarop de aanvraag is gebaseerd met 
daarbij de hoogte van de contributies voor jeugd en volwassenen? Welke invloed heeft de af te 
sluiten lening van  €425.000,- op de hoogte van de contributie van de leden? 
 
 De jaarlijkse kapitaallasten van de lening bedragen € 37.500. DIO’30 dekt deze door: 

- een verhoging van sponsorgelden (€ 15.000) 
- Daling van vaste lasten door verduurzaming van de accommodatie en ruimte in huidige 

begroting (€ 12.500) 
- Stijging van contributieopbrengsten en toename aantal leden (€ 10.000) 

 
De Stichting Waarborgfonds Sport heeft de financiële huishouding van DIO’30 doorgelicht en 
oordeelt dat het plan haalbaar is.  
  
De huidige contributie varieert van € 45 per kwartaal voor jeugd tot 13 jaar tot € € 57,- per kwartaal 
voor senioren. De contributie wordt voor spelende leden verhoogd met € 3,- per kwartaal. Op die 
manier blijft DIO’30 toegankelijk.  
 
6. Waarom is er niet gereserveerd voor deze voorziening? 
 
Omdat de sportaccommodaties volledig geprivatiseerd zijn en er geen lange termijnvisie op de 
behoefte aan sportfaciliteiten beschikbaar is heeft de gemeente geen reservering opgebouwd voor 
sportvoorzieningen. volledig geprivatiseerd zijn.  
DIO’30 heeft gereserveerd voor de benodigde renovaties van de bestaande velden, maar nooit 
rekening gehouden met een stijging van de behoefte.  
 
7.Bij “tegenargumenten en risico’s” op bladzijde 4,punt 2.2.van de beslisnota staat dat het de 
sportvereniging vrij staat om SBR al dan niet toe te passen. De verwachting is dat de regelgeving 
binnen enkele maanden verandert en men SBR zal moeten verwijderen .(Bron :artikel Zembla : 
tientallen gemeenten leggen ondanks milieurisico’s nog steeds kunstgras met rubberkorrels aan.) 
Is met DIO vastgelegd dat zij bij het nieuwe kunstgrasveld gebruik gaan maken van alternatieven? 
Wat betekent dit voor het huidige kunstgrasveld :hoe gaat men de vervanging, van SBR naar een 
alternatief, financieren als straks de regelgeving wijzigt? 
 
De VSG geeft aan dat een eventueel verbod op de toepassing van SBR op zijn vroegst in 2028 wordt 
ingevoerd. Bovendien gaat men er vanuit dat er een overgangsperiode voor bestaande velden zal 
worden gehanteerd. Met DIO’30 is afgesproken (en dat wordt ook vastgelegd) dat zij weliswaar 
kunnen kiezen voor aanleg van een veld met SBR infill, maar dat wanneer er een verbod komt op de 
toepassing van SBR de kosten voor vervanging van het nieuwe veld voor rekening van de vereniging 
komen.   
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8.”Wellicht”geen staatssteun.  Is niet echt afgekaart. Waarom dit niet eerst goed uitzoeken? 
 
Er heeft geen uitgebreide juridische toets plaatsgevonden, maar op basis van jurisprudentie 
verwachten we dat de subsidie niet kwalificeert als staatssteun, omdat er geen 
economische/commerciële activiteiten plaatsvinden op het veld.  
 
9. Waar komt de haast vandaan? De raad hoort deze vraag voor de eerste keer en er zijn ook geen 
onderliggende documenten waaruit blijkt dat dit al langer speelt. 
 
De gesprekken met DIO’30 over het capaciteitsprobleem lopen al ongeveer anderhalf jaar. Maar 
vóórdat de vereniging aan de bel trok bestond het probleem al. Het bestuur van DIO’30 wil het 
knelpunt daarom zo snel mogelijk oplossen.  
Omdat de werkzaamheden in de zomerstop uitgevoerd moeten worden (omdat er dan geen 
activiteiten plaatsvinden) zou uitstellen van het besluit een extra jaar met te weinig capaciteit 
betekenen.  
 

 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
Verzonden: 
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Ter informatie: Indienen en wijze van afdoening door het college 

Schriftelijke vragen Afdoening door college: schriftelijke beantwoording binnen 30 
dagen 

Technische vragen Indienen: Uiterlijk maandag vooraf een RTG.  
Afdoening door college: tijdens RTG vergadering 

 


